
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/10/2023 
 
Του: Συμεών Κουπελόγλου, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ίση μεταχείριση των φαρμακοποιών στις Ένοπλες Δυνάμεις» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Θεσσαλονίκης 
(ΕΣΠΕΕΘ) με Αρ. Πρωτ.:537/11-10-23, η εν λόγω προβάλλει την άνιση μεταχείριση των 
φαρμακοποιών στις Ένοπλες Δυνάμεις. Χαρακτηριστικά τονίζει ότι «Διακριτική όμως 
υπήρξε η αντίστοιχη δυνατότητα για τους Υγειονομικούς Αξιωματικούς ειδικότητας 
φαρμακοποιού των Ενόπλων Δυνάμεων, καθότι έχει παρασχεθεί άδεια εργασίας με το αρ. 
60 Π.Δ. (ΦΕΚ 83Α’/1-6-2009) για τους υπηρετούντες στην Πολεμική Αεροπορία 
φαρμακοποιούς, προκειμένου να ασκούν το επάγγελμα του φαρμακοποιού εκτός 
υπηρεσίας, απαγορεύοντας όμως της αντίστοιχης δυνατότητας στους φαρμακοποιούς του 
Στρατού Ξηράς και του Πολεμικού Ναυτικού». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου να αρθεί η άνιση 
μεταχείριση των φαρμακοποιών Στρατού Ξηράς και Πολεμικού Ναυτικού σε σχέση με 
τους φαρμακοποιούς της Πολεμικής Αεροπορίας με ταυτόχρονη επέκταση της παροχής 
άδειας εργασίας και σε αυτούς ιδιωτικά κατά τις εκτός υπηρεσίας ώρες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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